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Minister Jacqueline Cramer van Milieu ziet een verbod op de gloeilamp wel zitten. Bij een bezoek in Eindhoven
aan Philips kondigde ze het voornemen aan. Uiterlijk 2011 moeten alle Nederlanders spaarlampen
aanschaffen, die het milieu minder belasten. 
Philips is blij met de boodschap van Cramer. “Het is niet alleen voor ons bedrijf een goed bericht, maar voor
iedereen, omdat het milieu hiermee is gediend. Van de huidige gloeilamp lekt tachtig procent van de energie in
de vorm van warmte weg. We hebben nieuwe technologie voorhanden, waarmee we energiezuinige lampen en
led-verlichting kunnen maken”, zo reageerde directeur Harry Hendriks van Philips Nederland.
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